
Protokoll
fört vid årsstämma

för  Övre, Nedre och Centrala
Byåkersbackens samfällighetsförening 2017-03-23
1.     Ordföranden förklarade mötet öppnat

2.     Mötet godkände fastställandet av röstlängd till 30 st.

3.     Mötet godkände kallelsen till stämman. 

4.     Mötet godkände dagordningen.

5.     Martin Larsson valdes till mötesordföranden.

6.     Jenny Bremberg valdes till mötessekreterar, Bengt Metz och Maj-Britt Nilsson valdes till justerare.

7.     Kassör Knud Grøngaard redogjorde för årsredovisningen. Revisor Leif Rosdahl redogjorde för revisionsberättelsen, och 
rekommenderade ansvarsfrihet för sittande styrelse. 

 8.    Mötet tog beslut att godkänna resultat och redovisning.

 9.    Mötet tog beslut att godkänna resultatdisposition.

10.    Beslut togs att ge styrelsen ansvarsfrihet.

11.     Framställning och beslut togs angående inkomna motioner.
Motion angående ordförande som utslagsröst – Janos Nilsson 
Mötet godkände denna motion.
Motion angående valbara till ordförandeposten – Janos Nilsson
Mötet godkände denna motion.
Motion angående räkningsspecifikation – Kjell Krantz
Mötet bordlade denna motion, då detta redan införts.  

12.    Styrelsen föreslog att ersättning till styrelse och revisor ska vara oförändrad. Mötet godkände detta förslag.

13.    Styrelsen presenterade förslag till budget 2017 och denna godkändes.

14.     Val av styrelseledamöter.
Martin Larsson valdes till ordinarie ledamot och ordförande.
Janos Nilsson valdes till ordinarie ledamot.
Robert Persson valdes till ordinarie ledamot. 

15.    Val av suppleanter.
Magnus Roos valdes till suppleant.
Jenny Bremberg valdes till suppleant.
Richard Nettleingham valdes till suppleant.

16.    Val av revisor och revisorsuppleant.
Leif Rosdahl valdes till revisor.
Knut Stenman valdes till revisorsuppleant. 

17.    Övriga frågor.
Frågan lyftes när gupp på Rågåkersvägen skulle återställas.
En önskan om beskärning av fruktträden i området framtställdes. 
Styrelsen ålades att kolla upp vad det skulle kosta för varje enskilt hushåll att ha eget vattenabonnemang. 
Förrådet vid Rapsåkersvägen är i behov av underhåll
Styrelsen ålades med uppgift att kolla vad byte av koppling till vatten skulle kosta vid byte av vattenmätare.

18.    Mötet beslöt att stämmoprotokollet ska vara tillgängligt genom att anslås på anslagstavlorna vid förråden och stugan. 
Samt läggas ut på hemsidan, och finnas att läsa i stugan.

19.    Ordförande förklarade mötet avslutat.

Mötessekreterare            Justeringsman   Justeringsman

__________________________                        _________________________                -------------------------------------

Jenny Bremberg                                                     Bengt Metz                                                      Maj-Britt Nilsson


